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Radio: Ако не беше трагично, щеше да е

смешно!

Относно вендинг машините: "Търсете пътя на парите. Не знам дали той води до определена банка или до определени

хора, които не четат какво подписват"

"Заради една пандемия почваме да заобикаляме и рушим основите на структурата на лекарствоснабдяването, което е

опасно и трябва да се запитаме КОЙ има интерес от това?"

Цялото интервю можете да чуете ТУК.

https://btvnovinite.bg/bulgaria/balgarskijat-farmacevtichen-sajuz-za-vending-mashinite-za-lekarstva-tarsete-patja-na-parite.html

